
Високи  представник  и
супервизор  за  Брчко
поздрављају  оснивање
Канцеларије  Дистрикта  при
Савјету министара БиХ
Високи представник др Кристијан Шварц-Шилинг и супервизор за
Брчко, Сузан Џонсон поздравили су данас оснивање Канцеларије
Брчко Дистрикта БиХ при Савјету министара БиХ.

Високи представник и супервизор за Брчко честитали су Брчко
Дистрикту и држави БиХ на овом важном кораку за осигуравање
координације и сарадње између државних институција и Брчко
Дистрикта.  Коначном  арбитражном  одлуком  за  Брчко,  која  је
саставни  дио  Дејтонског  мировног  споразума,  успостављен  је
Дистрикт  као  јединствена  јединица  локалне  самоуправе  под
директним суверенитетом државе.

Високи представник је подстакао обе стране да уложе максималне
напоре у овај важан процес. “Држава ће у не тако далекој
будућности  преузети  пуну  одговорност  за  осигурање  правног
статуса Дистрикта и његових мултиетничких јавних институција и
за то да осигура да он буде третиран као саставни дио БиХ”,
рекао је високи представник.

Супервизор за Брчко је нагласила: “Брчко Дистрикт се од већине
других јединица локалне самоуправе у оквиру БиХ разликује по
двије карактеристике – мултиетничком саставу његових јавних
институција, и његовој фискалној самоодрживости и релативној
економској ревитализацији. Постоје знатни докази да су и једно
и друго резултат његовог посебног модела локалне самоуправе.
Ово је Дистрикту омогућило да значајно допринесе јачој држави
и од кључне је важности за одрживост Дистрикта у наредним
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годинама.”

И високи представник и супервизор изразили су очекивање да ће
се сада, када је ова канцеларија почела са радом, држава и
власти Брчко Дистрикта заједнички посветити разним неријешеним
питањима на примјерен, конструктиван и благовремен начин.

 


